
Protokół Nr 17/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

 w dniu 19 kwietnia 2011 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar Słupski, p. Robert Radzymiński, zgodnie z 

załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta 

Bieniek, Wójt Gminy Janowo – p. Waldemar Szymański, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński, Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących – p. Krzysztof Komorowski, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek 

Dłuski, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – p. Aleksandra Nowogórska i p.o. kierownika Wydziału 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – p. Katarzyna Karpińska. 

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji:  

1.  Omówienie wniosku p. ……………………………... 

2.  Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przeprowadzenia kontroli przez 

Komisję Rewizyjną. 

3.  Wnioski finansowe. 

4.  Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności drogowej. 

II. Powiatowy Urząd Pracy:  

1. Przystąpienie do projektu partnerskiego w ramach polsko-szwajcarskiego programu 

blokowego i omówienie treści listu intencyjnego. 

III. Powiatowy Zarząd Dróg:  

1. Wniosek firmy …………………………………………… dotyczący przewozu materiałów na 

trasie Napiwoda – Natać Mała. 

2. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności 

Zarządu Powiatu oraz Starosty Nidzickiego. 

IV.  Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa: 

1. Rozpatrzenie wniosku o dofinansowanie składowiska odpadów w Janowie. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyboru ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2011 roku. 

VI.  Wydział Finansowy: 

1. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie poręczenia kredytu długoterminowego zaciągniętego 

przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026, 

- zmian w budżecie powiatu w 2011 roku, 

- udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica.  

 

Ad. I. 1) 

Pan Starosta zapoznał Zarząd ze sprawą rodziny zamieszkującej w budynku należącym do 

………………………………………….w ………………………. 

Dyrektor ZSRiO poinformował, że mieszkańcy mają obecnie ponad 500 zł zaległości w zapłacie 

za energię elektryczną. Przed odłączeniem prądu zamieszkujących wielokrotnie proszono o 

uregulowanie zaległości. 

Wójt Janowa poinformował, że p. ……………………. jest zameldowany w Więckowie. 

Budynek, który wcześniej zamieszkiwał, groził zawaleniem, dlatego rodzinę umieszczono tymczasowo 

w pustostanie należącym do ZSRiO. Nie wie, jak to się odbyło. p. ……………… próbował 
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wyremontować dom w Więckowie, ale wystąpiły niezgodności w pracach budowlanych i roboty 

wstrzymano. 

Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących dodał, że do Państwa 

………………………….. wprowadził się syn z rodziną. Obecnie mieszka tam nie dwie, ale osiem 

osób. Nie mają zameldowania i użytkują lokal bez umowy, za opłatą 50 zł/mies. Stan taki trwa od 7 lat. 

Za energię elektryczną płacił ZSRiO, na podstawie odczytu z podlicznika. Stwierdził, że kluczem do 

rozwiązania sprawy jest decyzja Pana Wójta, jeśli zapewni mieszkanie. Dla powiatu będzie to trudna 

sprawa do rozwiązania. 

Wójt Janowa zaznaczył, że nie ma lokalu. To czyjeś niedopatrzenie, że sytuacja taka trwa 7 lat.  

p. Lech Brzozowski uważa, że można mieć do siebie samych pretensje, że nic wcześniej nie 

zrobiono. Wójt odpisywał wcześniej, że nie posiada lokalu. We wcześniejszym protokole jest zapisane, 

że trzeba podjąć działania.   

Zarząd uważa, że należy pomagać mieszkańcom, ale równocześnie zobowiązał dyrektora 

ZSRiO, żeby w porozumieniu z radcą prawnym podjął wszelkie formalne kroki, aby zwolnić 

zajmowany przez p. …………….. lokal. Postanowiono, że w lokalu zostanie włączony prąd, po 

uregulowaniu zaległości. Zamontowany też zostanie nowy licznik na kartę. 

Pan Starosta polecił Pani Sekretarz przygotować pismo do p. ………………. informujące o 

ustaleniach Zarządu. 

Ustalono również, że Pan Starosta zaproszony zostanie na spotkanie z mieszkańcami 

zorganizowane w ZSRiO w Jagarzewie. 

 

p. K. Komorowski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Katarzyna Karpińska – p.o. kierownika 

Wydziału Ochrony Środowiska Rolnictwa i Leśnictwa. 

 

Ad. IV. 

p. K. Karpińska przypomniała wniosek Wójta Janowa o dofinansowanie składowiska odpadów w 

Janowie. Zaznaczyła, że sprawa była wnikliwie analizowana i na dzień dzisiejszy powiat nie ma 

możliwości przekazania dotacji dla gminy na ten cel.  

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. 

 

p. K. Karpińska i Wójt Janowa opuścili salę obrad. 

 

Ad. I. 2) 

p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przeprowadzenia 

kontroli przez Komisję Rewizyjną. Uchwała dotyczy rozpatrzenia skargi p. ………………… na 

Starostę Nidzickiego. 

Zarząd nie miał uwag odnośnie powyższego projektu uchwały. 

 

Ad. I. 3) 

Następnie p. Sławomir Knapiński przedstawił wnioski finansowe: 

- Nidzickiego Ośrodka Kultury o dofinansowanie Turnieju Rycerskiego w kwocie 16.000 zł; 

- Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej o dofinansowanie Maratonu Kultury w kwocie 12.000 

zł. 

p. Renata Mróz przypomniała, że środki na powyższe imprezy mogą być przeniesione z 

oszczędności w wysokości 24.000 zł w planie wydatków na dotację dla Miejsko-Gminnej Biblioteki  

Publicznej, na realizację do dnia 31 marca zadań biblioteki powiatowej. Zarząd zdecydował, że należy 

przekazać 24.000 zł na powyższe imprezy, po 12.000 zł dla każdej jednostki. W związku z powyższym 

p. Renata Mróz przygotowała projekt uchwały o udzieleniu pomocy finansowej dla Gminy Nidzica.  

Zarząd nie miał uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Ad. I. 4) 

p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności drogowej. Jest to związane z inwestycją „Przebudowa dróg powiatowych na 
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odcinku Lipowo Kurkowskie – Łyna – Nidzica”. Dokonano podziału nieruchomości niezbędnych pod 

inwestycję i jest do tego decyzja Burmistrza Nidzicy zatwierdzająca ten podział. W decyzji został 

zawarty zapis, iż dokonuje się podziału pod warunkiem, że przed zbywaniem działek zostanie 

ustanowiona stosowna służebność drogowa na działce nr 164/12 zapewniająca nowo powstałej działce 

nr 164/11 dostęp do drogi publicznej. Uchwała konieczna jest do podpisania umowy kupna-sprzedaży 

w formie aktu notarialnego. 

Zarząd poparł przedstawiony projekt uchwały bez uwag. 

 

p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad, a dołączyła p. A. Nowogórska. 

 

Ad. II. 

p. A. Nowogórska omówiła projekt partnerski w ramach polsko-szwajcarskiego programu 

blokowego. Dokumenty w załączeniu do protokołu. 

p. A. Nowogórska zaznaczyła, że w ramach polsko-szwajcarskiego programu blokowego 

realizowane będą spotkania i wizyty studyjne celem tworzenia partnerstw i wzmacniania współpracy. 

Można również stworzyć produkt turystyczny, regionalny i podnieść atrakcyjność powiatu. 

Finansowanie projektu to bezzwrotna pomoc szwajcarska,  przy 2% udziale organizacji pozarządowej 

(Nida). Proponuje, aby Powiat wystąpił w nim w roli partnera.  

Zarząd wyraził zgodę na przystąpienie do projektu partnerskiego. 

 

p. A. Nowogórska opuściła salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski.  

 

Ad. III. 1) 

p. Jacek Dłuski przedstawił wniosek firmy ………………………………….. dotyczący przewozu 

3800 ton materiałów: ziemi, żwiru i gruzu na trasie Napiwoda – Natać Mała w terminie kwiecień – 

czerwiec br. 

p. Waldemar Słupski podkreślił, że firma ta posiada jeden z bezpieczniejszych samochodów, 

Uważa, że należy wyrazić zgodę. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że inne firmy jeżdżą cały czas z drewnem. Ten wniosek jest tylko 

na określony czas, ok. 1,5 miesiąca. 

Pan Starosta stwierdził, że należy powrócić  do zezwoleń na przewóz drewna.  

p. Waldemar Słupski uzasadnił swoje zdanie tym, iż samochód jest 4-osiowy i ma podwójne koła, 

co nie obciąża tak nawierzchni drogi. 

Pan Starosta proponował, aby w sprawie tej wypowiedział się sołtys Jabłonki. 

p. Jacek Dłuski poinformował, że Rada Sołecka Jabłonki wyraziła zgodę. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

  

Ad. III. 2) 

p. Jacek Dłuski omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na 

czynności Zarządu Powiatu oraz Starosty Nidzickiego. 

Poinformował członków Zarządu, że na Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Nidzickiego p. ……………. deklarował wycofanie skargi, ale zmienił zdanie ze względu na to, że nie 

ma decyzji Burmistrza. Wszelkie procedury ze strony powiatu przeprowadzono. Przeczytał protokół z 

posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego. 

Pan Starosta proponował dołączyć do materiałów sesyjnych wyżej przedstawiony protokół z 

posiedzenia Komisji.  

Uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały nie było. 

 

p. Jacek Dłuski zapoznał Zarząd z pismem PKP informującym o planowanych z funduszy kolei 

remontach przejazdów kolejowych w Nidzicy w ciągu ul. Olsztyńskiej w 2011 r. i ul. Działdowskiej w 

2012 r.  

 

Pytań do p. Dłuskiego nie było, więc opuścił salę obrad. 
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Ad. V. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie wyboru ofert złożonych w 

ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2011 roku, a następnie 

przeczytała protokół Komisji Konkursowej z wyboru ofert. 

Zarząd zatwierdził wyniki prac Komisji, podejmując uchwałę Nr 30/2011 w sprawie 

wyboru ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań 

publicznych w 2011 roku. 

Pan Starosta uważa, że na te cele trzeba w przyszłym roku zaplanować większe środki. 

p. Robert Radzymiński sądzi, że należy doceniać wkład pracy i zaangażowanie, jak również  

wkład własny organizatorów w przygotowanie imprez. 

p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że na sesję przygotowane jest sprawozdanie ze współpracy 

Powiatu z organizacjami Pozarządowymi w 2010 r. w formie prezentacji. Zostanie przesłane radnym w 

wersji elektronicznej. 

 

Ad. VI. 1) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie poręczenia kredytu 

długoterminowego zaciągniętego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Zaznaczyła, że mowa w 

nim o kwocie 250.000 zł. Przypomniała, że w ubiegłym roku takie poręczenie funkcjonowało. Ze 

względu na to, że nie podpisano umowy, uchwała przestała obowiązywać. ZOZ ponownie zwrócił się z 

wnioskiem o poręczenie. Rada upoważniła Zarząd do poręczenia, a Zarząd udzielając go musi określić 

wysokość rat i odsetek, co odzwierciedla treść powyższej uchwały. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd w obecności 5 członków jednogłośnie podjął uchwałę Nr 31/2011 w sprawie 

poręczenia kredytu długoterminowego zaciągniętego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

 

Ad. VI. 2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

Zmiany przedstawiają się następująco: 

1. Zwiększa się plan wydatków w Powiatowym Zarządzie Dróg o kwotę 240.668 zł w celu 

zabezpieczenia środków na zadania: 

- paliwa i oleje – 117.400 zł, 

- odzież ochronna dla pracowników – 7.700 zł, 

- wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń dla 6 pracowników, których PZD planuje 

zatrudnić w ramach robót interwencyjnych na okres 6 miesięcy - 51.568 zł, 

- likwidację skutków awarii konstrukcji nawierzchni drogi - 64.000 zł. Po okresie zimowym 

na drodze powiatowej Nr 1613N Robaczewo - Piotrowice-Stare Połcie-Janowiec Kość -

Kołaki-Jabłonowo Adamy- Nowa Wieś Wielka - gr. woj. (Grzebsk) i na odcinku Janowiec 

Kościelny – Kołaki powstały przełomy na dł. 70 mb, które uniemożliwiają bezpieczne 

poruszanie się uczestników ruchu drogowego. Istniejąca nawierzchnia wraz z podbudową 

uległa całkowitemu zniszczeniu. 

Źródłem finansowania powyższych zadań są uwolnione środki z planu wydatków na 

poręczenie kredytu dla ZOZ. 

2. Zwiększa się plan wydatków w Starostwie Powiatowym w wysokości 300 zł na opłatę sądową 

za złożony w dniu 6 kwietnia 2011r. w Sądzie Rejonowym w Olsztynie wniosek o likwidację 

Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych ,, Towarzystwo Przyjaciół Grzegórzek”. 

3. Przesuwa się środki z rezerwy celowej na zarządzanie kryzysowe w wysokości 150 zł do 

rozdziału zarządzanie kryzysowe, paragraf- zakup usług pozostałych, z powodu konieczności 

usunięcia zagrożenia bezpieczeństwa w Powiecie Nidzickim - obłaskawienie, odłowienie i 

przeniesienie do lasu wolno żyjącego zwierzęcia, bobra znalezionego na prywatnej posesji w 

miejscowości Wietrzychowo, gm. Nidzica, podejrzanego o chorobę zwierzęcą. 

4. Zwiększa się plan wydatków w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących o kwotę 

8.923 zł na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń, zakup odzieży ochronnej, badań 

lekarskich odpis na ZFŚS na 1 pracownika, którego ZSZiO planuje zatrudnić w ramach prac 
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interwencyjnych do grupy remontowej na okres 6-ciu miesięcy. Źródłem finansowania 

powyższych zadań są środki z planu w rozdziale 80130- szkoły zawodowe, § 4270 -zakup usług 

remontowych. 

5. Zabezpiecza się plan wydatków na dotację dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w wysokości 28.000 

zł na sfinansowanie remontu pomieszczeń pogotowia ratunkowego. Prace remontowe powinny 

zostać wykonane w trybie pilnym, gdyż obecne pomieszczenia nie spełniają odpowiednich 

standardów. Źródłem finansowania powyższych zadań są uwolnione środki z planu wydatków 

na poręczenie kredytu dla ZOZ. 

6. Zwiększa się plan wydatków na zadanie: przeciwdziałanie alkoholizmowi w Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie o kwotę 6.842 zł. Zaplanowana kwota 5.000 zł jest niewystarczająca 

na realizację umów zlecenia trzech specjalistów (prawnik, psycholog i pedagog). W rozdziale 

tym finansowane jest poradnictwo służące osobom z rodzin z problemami alkoholowymi. 

7. Zwiększa się plan wydatków w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie na świadczenie 

społeczne dla rodzin zastępczych na terenie naszego powiatu o kwotę 51.510,60 zł. Źródłem 

finansowania powyższych zadań są uwolnione środki z planu wydatków na poręczenie kredytu 

dla ZOZ. 

8. Dokonuje się przesunięcia kwoty 2.500 zł w planie rozdziału: wpływy i wydatki związane z 

gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska, z paragrafu - szkolenia na 

paragraf - zakup materiałów i wyposażenia. Powyższa zmiana w planie podyktowana jest 

koniecznością zakupu szaf niezbędnych do przechowywania dokumentacji. 

9. Wprowadza się do planu wydatków budżetu dotację dla Gminy Nidzica w wysokości 24.000 zł 

na dofinansowanie imprez kulturalnych organizowanych przez Miejsko-Gminną Bibliotekę 

Publiczną i Nidzicki Ośrodek Kultury, po 12.000 na każdą z nich. Źródłem finansowania 

powyższych zadań są uwolnione środki z planu wydatków na dotację dla Biblioteki. 

Wszystkie powyższe zmiany Zarząd rozpatrzył pozytywnie. 

 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026, zmniejszyła się kwota 

poręczeń w bieżącym roku, o ok. 327.000 zł. Dodano również 66.529 zł na planowane zwiększenie 

zatrudnienia pracowników z robót interwencyjnych w Powiatowym Zarządzie Dróg oraz w Zespole 

Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących.  

Zarząd nie miał uwag odnośnie powyższego projektu uchwały. 

 

Następnie p. Renata Mróz przedstawiła ostatnią korespondencję, a mianowicie: 

- uchwałę Rady Miejskiej w Nidzicy w sprawie udzielenia pomocy finansowej i pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Nidzickiego w kwocie 200.000 zł z przeznaczeniem na realizację inwestycji pn. 

„przebudowa drogi powiatowej Nr 1529 N na odcinku Bolejny-Łyna w lokalizacji od km 7+211,92 do 

km 11+756 dł.  4,544 km”. Zarząd przyjął informację do wiadomości; 

- informację Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej o wstrzymaniu opłat za wynajem 

pomieszczeń w Przychodni do czasu zakończenia kontroli podwyżek opłat. 

p. Renata Mróz dodała, że Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie odmówiła 

Dyrektor ZOZ podpisania aneksu i wstrzymała się z opłatami do czasu zakończenia kontroli 

problemowej prowadzonej przez Starostwo. 

- wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących o dofinansowanie w kwocie 630 zł 

na pokrycie zwiększonego zużycia gazu, en. elektrycznej, środków czystości, wody w związku z 

przygotowaniem obiadów dla uczestników jutrzejszego finału wojewódzkiego w piłkę koszykową 

dziewcząt szkół ponadgimnazjalnych (90 osób). Decyzja Zarządu była negatywna. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie. Na tym 

protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

    Małgorzata Wojtaszewska  
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Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 


